
P R O T O K Ó Ł  Nr XLVII/2018
ze zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłomłynie

odbytej w dniu 28 lutego 2018 r.

Początek sesji godz. 9.00
Zakończenie sesji godz. 9.50 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu).
Zaproszeni goście: wg załącznika Nr 2 do protokołu.

Radni obecni - 10
Radni nieobecni -   5
Radni nieobecni -   Joanna Dzika

    Nadzieja Jakubczyk
    Joanna Karabinowska
    Krzysztof Kijański     
    Wiesław Lisek     

Adn. pkt 1. Otwarcia  XLVII  zwyczajnej  sesji  Rady  Miejskiej  dokonał  Przewodniczący 
Rady Miejskiej  –  Radosław Gross,  stwierdzając  na  podstawie  listy  obecności  quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał.

Następnie Przewodniczący Rady powitał radnych oraz zaproszonych gości, po czym 
przedstawił porządek obrad:

1. Otwarcie i odczytanie porządku obrad
2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 
3. Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 

podejmowanych w kierunku aktywizacji inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”

4. Sprawozdanie ze stanu realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn na lata
2014-2020 za rok 2017.

5. Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok 2018.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

• uchwalenia  „Programu  usuwania  azbestu  i  wyrobów  zawierających  azbest 
z terenu Gminy Miłomłyn na lata 2017-2032”

• przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego  gminy Miłomłyn  w miejscowości  Miłomłyn  i  miejscowości 
Liwa

• zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 
2018-2031

• zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok.
7. Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów 
9. Wolne wnioski i informacje
10. Zakończenie obrad sesji
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Do porządku obrad nie zgłoszono wniosków.

Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Adn. pkt 2. Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 
był wyłożony do wglądu i radni mogli  się zapoznać z jego treścią przed sesją. Radni nie 
zgłosili uwag do protokołu. W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 
wniosek o przyjęcie protokołu bez odczytywania.

„Za” przyjęciem protokołu głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół zostały przyjęty jednogłośnie.

Informacja  z  działalności  Burmistrza  w  okresie  między  sesjami  oraz  działań 
podejmowanych  w  kierunku  aktywizacji  inwestycyjnej  na  terenie  „Obszaru  Ochrony 
Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Adn. pkt 3. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  przedstawił  informację 
z działalności w okresie między sesjami oraz działań podejmowanych w kierunku aktywizacji 
inwestycyjnej na terenie „Obszaru Ochrony Uzdrowiskowej Miłomłyn”.

Informacja wg załącznika
Nr 3 do protokołu.

Do przedstawionej informacji nie zgłoszono pytań. 

Sprawozdanie ze stanu realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn na lata
2014-2020 za rok 2017.

Adn. pkt 4. Sprawozdanie ze stanu realizacji Strategii Rozwoju Miasta i Gminy Miłomłyn  
na lata 2014-2020 za rok 2017 przedstawił Burmistrz Miasta i Gminy Stanisław Siwkowski.

Sprawozdanie wg załącznika 
Nr 4 do protokołu.

Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok 2018.

Adn. pkt 5. Kalendarz  imprez  kulturalnych,  rekreacyjnych  i  sportowych  na  rok  2018 
przedstawił Sekretarz Miasta i Gminy Ryszard Portka. Ponadto poinformował, że kalendarz 
jest zamieszczony na stronie internetowej gminy.

Kalendarz wg załącznika 
Nr 5 do protokołu.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie kalendarza imprez 
kulturalnych, rekreacyjnych i sportowych na rok 2018.
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„Za” przyjęciem wniosku głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Podjęcie uchwał w sprawie.

Adn. pkt 6. Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross przedłożył projekty uchwał 
w sprawie:

uchwalenia  „Programu  usuwania  azbestu  i  wyrobów  zawierających  azbest  z  terenu 
Gminy Miłomłyn na lata 2017-2032”

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie uchwalenia „Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest 
z terenu Gminy Miłomłyn na lata 2017-2032”. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  uchwała  w  sprawie  uchwalenia  „Programu 
usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Miłomłyn na lata 2017-
2032” została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLVII/250/2018  
wg załącznika Nr 6 do protokołu.

przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania 
przestrzennego gminy Miłomłyn w miejscowości Miłomłyn i miejscowości Liwa

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn  w  miejscowości  Miłomłyn 
i miejscowości Liwa. 

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
zmiany  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  gminy  Miłomłyn 
w miejscowości Miłomłyn i miejscowości Liwa została podjęta jednogłośnie.
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Uchwała Nr XLVII/251/2018  
wg załącznika Nr 7 do protokołu.

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2018-2031

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Do projektu uchwały nie zgłoszono pytań i uwag.

W związku z tym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie 
uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na 
lata 2018-2031.

„Za” podjęciem uchwały  głosowało 10 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Miasta i Gminy Miłomłyn na lata 2018-2031 została podjęta jednogłośnie.

Uchwała Nr XLVII/252/2018  
wg załącznika Nr 8 do protokołu.

zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok

Przewodniczący  Rady  poinformował, że  projekt  uchwały  był  omawiany  na 
posiedzeniach komisji Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Z-ca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy,  pani  Małgorzata  Nowikiewicz  przedstawiła 
proponowane zmiany do budżetu Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok. 

Radna  Zdzisława  Milkowska  zabrała  głos  w  sprawie  propozycji  zaplanowania 
w budżecie środków na zakup krzeseł do ośrodka zdrowia w Miłomłynie. Przypomniała, że 
sprawę  tę  poruszała  w  dniu  wczorajszym na  posiedzeniu  komisji.  Stwierdziła,  że  gmina 
bardzo dużo zrobiła w ośrodku zdrowia, m. in. doprowadzono kanalizację, położono chodnik, 
wymieniono  piec  c.  o.,  pomalowano  pomieszczenia,  wyremontowano  łazienkę,  położono 
lenteks  na  podłodze.  Remont  ośrodka  jest  obowiązkiem  gminy,  gdyż  budynek  jest  jej 
własnością.  Uważa jednak,  że  wyposażenie  ośrodka  zdrowia  powinien  zakupić  kierownik 
ośrodka  ze  środków  otrzymanych  na  jego  funkcjonowanie.  Lekarze  spoza  terenu  naszej 
gminy,  do  których  są  zapisani  niektórzy  nasi  mieszkańcy  nie  domagają  się  od  gminy 
pieniędzy  na  zakup  wyposażenia  do  swoich  ośrodków.  Dlatego  była  i  jest  przeciwko 
wydatkowaniu przez gminę środków na zakup krzeseł do ośrodka zdrowia. 

Radna  Alina  Król  poparła  wypowiedź  radnej  Zdzisławy  Milkowskiej  i  zgłosiła 
wniosek o wykreślenie proponowanej zmiany w budżecie dotyczącej zaplanowania środków 
na zakup krzeseł  do ośrodka zdrowia.  Podkreśliła,  że  Pan J.  Golubiewski  jako kierownik 
ośrodka też powinien wyłożyć środki, zwłaszcza na zakup wyposażenia budynku ośrodka. 
Dodała,  że  lekarze  tut.  ośrodka  nie  zmienili  na  lepsze  swojej  postawy wobec  pacjentów. 
Są ciągle na to skargi. 
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Radny  Marek  Grzęda  poinformował,  że  w  czasie  kampanii  przedwyborczej 
mieszkańcy zgłaszali do niego problemy dotyczące ochrony zdrowia i stanu dróg na terenie 
gminy. Jeśli  chodzi o drogi,  to sytuacja poprawiła się,  a w sprawie ośrodka zdrowia jego 
zdaniem nie. W związku z tym zaproponował przeprowadzenie anonimowej ankiety wśród 
mieszkańców, w formie elektronicznej, bądź papierowej, w której mieszkańcy mogliby się 
wypowiedzieć, czy są zadowoleni, czy też nie z podstawowej opieki medycznej na terenie 
gminy. Popiera wypowiedź radnej A. Król, ale na jednym z posiedzeń komisji, na które był 
zaproszony  kierownik  ośrodka,  pan  J.  Golubiewski,  część  radnych  była  zadowolona 
z  funkcjonowania  ośrodka  zdrowia  i  chwaliła  lekarza,  że  dobrze  pracuje.  Także,  żeby to 
rozstrzygnąć zaproponował przeprowadzenie ankiety. 

Radna  Alina  Król  zwróciła  uwagę,  że  rozmowa  o  ankiecie  jest  nie  na  temat. 
Stwierdziła, że można ją przeprowadzić wśród mieszkańców. Zwróciła jednak uwagę, że w tej 
chwili są omawiane zmiany do budżetu miasta i gminy. Przypomniała, że zgłosiła wniosek 
o wykreślenie proponowanego zbędnego wydatku związanego z zakupem krzeseł do ośrodka 
zdrowia.

Radny Grzegorz Żmijewski poinformował, że dziwi się zaplanowaniu tego wydatku. 
Popiera  wypowiedzi  radnych  w  tej  sprawie.  Stwierdził,  że  ośrodek  zdrowia  jest 
Niepublicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej i pan J. Golubiewski powinien ponieść koszty 
zakupu tych krzeseł. Powinno się go do tego  zobowiązać.  

Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  poinformował,  że  podtrzymuje 
propozycję zaplanowania w budżecie kwoty 3.400 zł na zakup krzeseł, gdyż ośrodek zdrowia 
jest  gminy,  a  nie  pana  J.  Golubiewskiego.  Na najem pomieszczeń w ośrodku zdrowia są 
podpisane  umowy.  Najemcy  płacą  czynsz  dzierżawny  łącznie  na  kwotę  ok.  2.500  zł 
miesięcznie,  co  daje  rocznie  kwotę  ok.  30  tys.  zł.  W umowie  jest  zapis  co  należy  do 
obowiązków  dzierżawców  pomieszczeń  ośrodka.  Krzesła  planuje  zakupić  nie  dla  pana 
Golubiewskiego,  tylko  dla  pacjentów.  Wie,  że  mieszkańcy  nie  są  zadowoleni  z  opieki 
medycznej, ale w ostatnim okresie nikt do niego nie zgłaszał skarg na pracę lekarzy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Radosław Gross podsumowując temat stwierdził, że 
zdejmując  te  pieniądze  z  budżetu  Rada  „nie  uderzy”  w  lekarza  tylko  w  pacjentów. 
Zaproponował, by w przyszłości zobowiązać najemców pomieszczeń w ośrodku zdrowia, by 
w większym stopniu partycypowali w kosztach związanych z utrzymaniem i remontem tego 
obiektu.

Radny Grzegorz  Żmijewski  zapytał,  ile  lekarze  J.  Golubiewski  i  B.  Orzechowska 
zainwestowali w ten ośrodek. 

Przewodniczący  Rady Miejskiej  Radosław  Gross  poddał  pod  głosowanie  wniosek 
radnej  A.  Król  o  wykreślenie  z  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Miasta 
i Gminy Miłomłyn na 2018 rok  kwoty 3.400 zł  zaplanowanej na zakup krzeseł do ośrodka 
zdrowia.

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 3 radnych, „przeciw” 6, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził, że wniosek został odrzucony.

5



Innych uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o podjęcie uchwały 
w sprawie zmian w budżecie Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok. 

„Za” podjęciem uchwały głosowało 7 radnych, „przeciw” 2, „wstrzymał się” 1 radny.

Przewodniczący Rady stwierdził,  że  uchwała w sprawie  zmian w budżecie  Miasta 
i  Gminy Miłomłyn na 2018 rok  została podjęta.  Następnie zwrócił  się do Burmistrza,  by 
zobowiązał  J.  Golubiewskiego  do  pokrywania  w  większym  stopniu  kosztów  związanych 
z remontem ośrodka zdrowia i zakupem jego wyposażenia. 

Uchwała Nr XLVII/253/2018  
wg załącznika Nr 9 do protokołu.

Interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów. 

Adn. pkt 7. Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Radosław  Gross  poinformował,  że  nie 
wpłynęły do niego interpelacje, po czym zapytał, czy radni, bądź sołtysi chcą zgłosić jakieś 
zapytania. 

Radna Alina Król w nawiązaniu do złożonego wniosku o dofinansowanie naprawy 
nawierzchni drogi i chodnika do ośrodka zdrowia w Miłomłynie zapytała, czy był składany 
taki wniosek na naprawę drogi do punktu kultury. Chodzi jej o nawierzchnię ul. Okrężnej 
w  Miłomłynie,  przy  której  znajduje  się  budynek  należący  do  Świadków Jehowy,  zwany 
„budynkiem kultury”. 

Więcej zapytań nie zgłoszono.

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych oraz sołtysów.

Adn. pkt 8. Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Stanisław  Siwkowski  zwrócił  uwagę,  że  radna 
A. Król składała wniosek w sprawie naprawy nawierzchni ul. Okrężnej w Miłomłynie dopiero 
na jesieni ubiegłego roku, a wnioski do LGD były składane na wiosnę ubiegłego roku. W tym 
wniosku  była  brana  tylko  pod  uwagę  naprawa  nawierzchni  drogi  do  ośrodka  zdrowia 
w  Miłomłynie.  Przypomniał,  że  na  posiedzeniu  komisji  Rady w  grudniu  ubiegłego  roku 
powiedział, że gmina postara się tę drogę zrobić w tym roku. Na dzień dzisiejszy pieniądze 
w LGD zostały już rozdzielone. 

Wolne wnioski i informacje

Adn. pkt 9. Przewodniczący Rady Miejskiej  Radosław Gross poinformował, że do Rady 
wpłynęły następujące sprawy: 
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• skarga  Anny i  Radosława  Wydra  zam.  Miłomłyn  ul.  Zatokowa 2c  na  opieszałość 
i bezczynność Burmistrza Miasta i Gminy Miłomłyn,

Skarga wg załącznika 
Nr 10 do protokołu.

• Zarządzenie Nr 44 Wojewody Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie z dnia 12 lutego 
2018 r. w sprawie ustalenia liczby radnych wybieranych do rad gmin województwa 
warmińsko-mazurskiego. 

Zarządzenie wg załącznika 
Nr 11  do protokołu.

• Uchwały:
• Nr  RIO.VIII-0120-116/18  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 

Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia  7  lutego  2018  r.  w  sprawie  opinii  o 
prawidłowości  planowanej  kwoty  długu  Miasta  i  Gminy  Miłomłyn  na 
podstawie  przyjętej  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego  Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  na  lata  2018-2031  oraz  uchwały  budżetowej  na  rok 
2018. 

Uchwała RIO wg załącznika 
Nr 12 do protokołu.

• Nr  RIO.VIII-0120-117/18  Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby 
Obrachunkowej  w  Olsztynie  z  dnia  7  lutego  2018  r.  w  sprawie  opinii 
o  możliwości  sfinansowania  deficytu  budżetu  przedstawionego  w  uchwale 
budżetowej Miasta i Gminy Miłomłyn na 2018 rok.

Uchwała RIO wg załącznika 
Nr 13 do protokołu.

Innych wolnych wniosków nie zgłoszono.

Adn. pkt 10. Zakończenie obrad sesji.

W związku z wyczerpaniem porządku XLVII sesji Rady Miejskiej  Przewodniczący 
dokonał zamknięcia obrad.

Na tym protokół zakończono.
Protokółowała: Przewodniczący Rady Miejskiej
K. Staszyńska Radosław Gross
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